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Verslag  :   Bijeenkomst  binnensportverenigingen ’t Cromwiel  
Datum  :   13 april 2017 
Locatie  :   Sport- en ontmoetingscentrum ‘t Cromwiel  
Onderwerp :   Gang van  zaken in ‘t Cromwiel 
 
Aanwezig :  T. de Bont (FC ’t Cromwiel),  A. Smulders (Trafo) , P. Oerlemans  
     (Badmintonvereniging Steenbergen) en A. Kerbusch (Simple Dribble). 
 
  :  Sportplatform : mevrouw L. Baselier en de heren R. de Vos en H. Vogelaar. 
 
  : Hydrasportbeheer : de dames F. de Haas en L. Timmermans en de heren D. van den  
    Bogaart (planner) en J. de Jong (locatiemanager).  
      
Ambtelijk :  M. Beens 
 
Afwezig m.k.  : H. van der Boog (SV Diomedon Volleybal/Atletiek).  
  
 
 
1. Opening en korte voorstelronde  
H. Vogelaar opent de bijeenkomst namen het Sportplatform.  
Hij stelt voor om aan de hand van het verslag van de bijeenkomst van 2 november 2016 door te nemen 
en vraagt de aanwezigen daarop te reageren.  
 
2. Besproken punten  
 
a. Algemeen 
P. Oerlemans/BV Steenbergen:  merkt op dat het verslag van de vorige keer laat is ontvangen. 
Loes Baselier antwoordt dat dit niet klopt. Het verslag heeft zij kort na 2 november aan de aanwezigen 
toegestuurd. Bij de uitnodiging voor de huidige bijeenkomst is het verslag nogmaals meegestuurd.  
 
b.Schoonmaak Foyer/kleedlokalen 
Er worden positieve opmerkingen gemaakt. De aanwezigen geven aan dat het schoon is.  
 
c. Toestellenberging 
Het hekwerk rondom de materialen van Trafo is verhoogd door de vereniging. Dit is zo afgesproken met 
gemeente, Hydrasport en Trafo.  
 
L. Timmermans geeft aan dat geprobeerd wordt om mee toezicht te houden. Ook de leraren van de 
basisscholen worden aangesproken op het niet goed wegzetten en opruimen van materialen.  
 
Bouten van de netophanging: deze gaan steeds uit de muur.  
P. Oerlemans doet de suggestie om de bouten dichten bij elkaar te hangen in de muur zodat er niet aan 
hoeft getrokken te worden bij het afhalen van de netten. De bouten blijven dan waarschijnlijk langer in de 
muur zitten.  
 
P. Oerlemans/BV Steenbergen: geeft aan dat de materialen er over het algemeen goed uitzien.  
Wel blijven er regelmatig doeltjes staan en ringen en baskets uithangen.  
Degene die deze materialen gebruikt zal ze ook op moeten ruimen. De badmintonvereniging heeft hier 
wel last van.  
 
L. Timmermans antwoordt dat er zoveel mogelijk gecontroleerd wordt. Als het personeel alleen staat, is 
het echter moeilijk. 
Wat betreft het uithangen van de basket, deze is kapot. Reparatie is al in gang gezet.  
 
H. Vogelaar merkt op dat dit prima is om te merken dat er nu snel gehandeld wordt.  
 
 



                                                                                                                       Pagina 2 van 3 

 
 
 
 
d. Openingstijden foyer 
P. Oerlemans/BV Steenbergen: merkt op dat het nu goed gaat. De regel dat de foyer tot een uur na de 
sportactiviteit gebruikt mag worden is vervallen.  Er wordt op een prettigere manier mee omgegaan.  
Hans Vogelaar geeft aan dat dit niet geldt voor ’t Cromwiel omdat zij een volledige horecavergunning 
hebben.  
 
e. Sleutelbeheer 
De bedoeling was om de sleutels van alle verenigingskasten e.d. centraal ergens op te hangen.  
Dit is nagenoeg geregeld.  
 
A. Kerbusch/Simple Dribble: vraagt of de keuken bij de toestellenberging open kan op zaterdagen voor de 
groepen die op die dag trainen en de ballenkast openen.  
Mevrouw Timmermans zegt de keuken en ballenkast open te zullen doen op zaterdagen.  
 
f. EHBO zaken 
Het is nu duidelijk voor de gebruikers waar wat te vinden is.  
 
g. Communicatie 
D. Van den Bogaart geeft aan dat het nu goed gaat. Ook de aanwezigen hebben geen opmerkingen over 
de communicatie. 
 
h. Veiligheid 
Ook hier worden geen opmerkingen gemaakt. De vluchtbordjes wijzen allemaal de goede kant op.  
 
i. Sportvloer 
Navraag bij de afdeling Beheer van de gemeente heeft duidelijk gemaakt dat de vloer van 2003 is en de 
toplaag in 2018 vervangen moet worden. Het vervangen van de toplaag is een verantwoordelijkheid van 
Hydrasport.  
 
A. Kerbusch/Simple Dribble:  vraagt aandacht voor het putje voor bevestiging van de palen, dat steeds 
verder wegzakt in de vloer. Hij geeft nadrukkelijk aan dat hij dit nu pas meldt. 
 
j. Pers 
H. Vogelaar doet de suggestie om na alle negatieve persuitingen over ’t Cromwiel nu een keer positief 
naar buiten te treden. Wellicht via het SLOS die een rondleiding door ’t Cromwiel op een leuke manier 
filmen.  
 
Het Sportplatform / gemeente zullen een positieve raadsmededeling opstellen om ook de raad te 
informeren dat het beheer nu goed gaat in ’t Cromwiel.  
 
k. Theaterzaal 
Eerder is gesproken over de lage bezetting van de theaterzaal. Voert Hydrasport acquisitie om 
theaterproducties naar Steenbergen te halen? 
J. de Jong merkt op dat Hydrasport hier aandacht aan gaat besteden. 
Afspraak: J. de Jong gaat aandacht geven aan een hogere bezetting van de theaterzaal. 
 
A. Smulders/Trafo:  geeft de complimenten aan Hydrasport over hoe het nu gaat. De puntjes die spelen 
worden snel opgepakt.  
Het enige wat nog speelt (maar daar kan Hydrasport niets aan doen) is de Trafo meer zaalruimte erbij wil. 
Maar alles is bezet dus dat is moeilijk. Bij voorkeur rond 18.00 uur een hele zaalruimte... 
 
T. de Bont/FC Cromwiel: geeft aan dat de maandagavond bij de voetbalvereniging vervalt.  
Afspraak : - D. van den Bogaart en A. Smulders gaan de mogelijkheden hiervan voor Trafo  
      bekijken.  
 
l. Klanttevredenheidsonderzoek 
F. de Haas geeft aan dat er erg weinig reacties zijn ontvangen.  Dus een verzoek om alsnog het 
onderzoek in te vullen als dat nog niet gedaan is. 
Afspraak : - F. de Haas stuurt de enquete nogmaals naar T. de Bont/FC Cromwiel. 
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3. Rondvraag 
P. Oerlemans/BV Steenbergen: geeft aan dat een aantal lampen van de zaalverlichting al erg lang kapot 
is. Het zou goed zijn als deze op korte termijn gerepareerd zouden worden. 
L. Timmermans antwoordt dat de starters kapot zijn. Aankomende zaterdagen, als de zaal leeg is, zullen 
de lampen gerepareerd worden. 
 
A. Kerbusch/Simple Dribble:   vraagt of er asbestdeeltjes in het ventilatiesysteem zitten. De ventilatie mag 
niet meer aan en de deur van de technische ruimte is afgesloten met een plaat. 
L. Timmermans antwoordt dat er geen deeltjes in het ventilatiesysteem zitten. Het plafond in de kast van 
de technische ruimte is getest en daar schijnen wel asbestdeeltje gevonden te zijn.  
A. Kerbusch zegt dat de vereniging hierover beter geïnformeerd had mogen worden omdat de ventilatie 
niet aan mag. In de zaal is het nu wel erg warm en niet fris  
De vereniging zet de deuren nu open maar hoort graag van Hydrasport of dit mag. 
L.  Timmermans geeft aan dat e.e.a. in de meivakantie gemaakt wordt.  
 
T. de Bont/FC Cromwiel: Geeft aan positief te zijn over de gang van zaken. Wel vraagt hij aandacht voor 
de verlichting van de foyer. Deze is niet sfeervol omdat het te felle verlichting is. Hij vraagt Hydrasport om 
de verlichting te dimmen. De muziek is al erg verbeterd.  
De vereniging wil dan ook zeker niet blijven klagen.  
 
A. Smulders/Trafo:  zegt blij te zijn met Hydrasport en het lokale personeel. Er wordt goed meegedacht. 
Aandachtspunt blijft de sportvloer. Voor turnen is het geen goede vloer omdat er onvoldoende vering in 
zit. Hij vraagt dan ook om overleg op het moment dat de vloer vervangen moet worden. 
De overige aanwezigen (badminton en voetbal) geven aan dat de vloer voor die sporten prima is. 
A, Kerbusch geeft wel aan dat de belijning voor basketbal niet meer voldoet.  
 
L. Timmermans geeft aan blij te zijn met de positieve opmerkingen en  complimenten. Het personeel doet 
erg zijn best om het beter te doen als het eerste jaar (2015).  
De klachtenformulier werken goed. Als er iets is kan dit altijd bij haar of via de formulieren aangegeven 
worden.  
 
H. Vogelaar stelt dat de verslagen van de afgelopen overlegmomenten met de binnensportverenigingen 
een goed beeld geeft van waar we stonden en nu staan.  
 
4. Volgend overleg 
Het volgende overleg met de binnensportverenigingen, Hydrasport en gemeente vindt plaats op: 
   Dinsdag 21 november 2017 om 19.30 uur in ’t Cromwiel. 
 
 
5. Sluiting 
H. Vogelaar dankt ieder voor zijn tijd en inbreng en sluit het overleg.  
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